
          
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0025/2014 

Datum: 14.06.2018 

 

Z A P I S N I K 

 

25. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 14. junija 

2018, z začetkom ob 17.00 uri,  v veliki sejni sobi Občine Radenci.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Erik IVANUŠA, Aleš KAUČIČ, Ivan KLOBASA, Janez KONRAD, 

Miroslav MADON, Zlatko MIR, Srečko RAUTAR, Jožef TOPLAK, Anja TRSTENJAK in Sašo 

ZIDAR. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Franc HIMELRAJH, Simona MLINARIČ 

 

OSTALI ODSOTNI: Kristjan KÜČAN in Vladimir RANTAŠA 

 

OSTALI PRISOTNI: g. Branko ŽNIDARIČ, v.d. direktorja ZTIŠ, Jože VAUPOTIČ, 

predstavnik CI Janžev Vrh, Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA, Nataša TOPLAK, Jasna 

DIVJAK in Zdenka ŠTEFANEC, vsi OU 

 

NOVINARJI: TV AS - snemalec, Bojan RAJK, Murski val,  

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 12 svetnikov in svetnic, in 

tako je Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 25. redne seje. 

 

Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 
3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
4. Predlog Sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije 

5. Predlog pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju 
malih komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Radenci 

6. Predlog Sklep o določitvi višine odstotka izjem od obvezne vključitve v 
sprejeta Letni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci 
za leto 2018 in Letni načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Radenci za leto 2018 
7. Predlog odloka o spremembi Odloka o proračuna občine Radenci za leto 2018 

8. Predlog Odloka o turistični taksi na območju občine Radenci – prvo branje 
9. Predlog odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem 

področju občinske uprave Občine Radenci 
10.Predlog sklepa o dodelitvi Priznanj Občine Radenci ter Nagrad zaslužnim in 

uspešnim občanom Občine Radenci za preteklo leto 



11.Predlog sklepa o potrditvi Cenika uporabe športnih objektov Občine Radenci 

12.Predlog Sklepa o upravljanju dvorane – MIKSeR 
13.Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

14.Seznanitev Občinskega sveta Občine Radenci s Predlogom letnega načrta 
revizije v Občini Radenci za l. 2017 

15.Seznanitev s Pravilnikom o zavarovanju osebnih podatkov 

16.16. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 308/14 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 23. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 22.03.2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Seji se je ob 17.05 uri pridružil g. Vladimir Rantaša. 

 

 

AD 2  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Župan je podal odgovor na pismo g. Konrada glede toče, ki je bil poslan na Aerodrom. 

Povedal je, da je občina podpisala pogodbo direktno z Aeroklubom in ministrstvom, 

katerim smo tudi dali soglasje oz. podpisali sporazum, da lahko izvedejo javno naročilo, 

saj so pogodbe o plačilu bile poslane prej, kot so izvedli javno naročilo. 

 

Povedal je še, da se je udeležil številnih sestankov glede vodarine, omrežnine in 

elaboratov. Na sestanku so se danes  dogovorili, da skupaj vseh 7 občin skupaj z JP 

Prlekija tožijo občino Ljutomer. 

 

Pohvalil je organizatorje Maratona treh src, saj je bilo na tej prireditvi skoraj 10 tisoč 

tekačev. Navijači oz. domačini  so bili zelo aktivni. V občino je prišlo na ta dan cca 15 

tisoč ljudi. 

 

Stare poslovne prostore bo občina prodajala takrat, ko bo urejena etažna lastnina. Prav 

tako pa bo takrat objavljen javni razpis. 

 

Navedel je še, da ima težave z občanom, ki k njemu prihaja vsaj enkrat tedensko, prav 

tako pa vsaj enkrat na teden dobi pošto od njega, v kateri je zapisano, da mu je bivši 

župan g. Šefer obljubil prodajo določenih parcel, ki so v bližini njegovih poslovnih 

prostorov. Le ta zdaj zahteva, da se mu ta zemljišča prodajo, vedno znova in znova pa 

govori, da ima lastno čistilno napravo, da ne bo plačeval več kanalizacije, da ga je občina 

oškodovala…  

 

 

 



 

AD 3  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Predsedujoči je dal besedo  

 

G. JOŽEFU VAUPOTIČU, ki je podal obrazložitev v imenu Civilne iniciative Janžev Vrha 

v zadevi izgradnje oz. postavitve bazne postaje, v obliki 30 m visokega stolpa, ki bi ga 

postavilo podjetje Telemach v kraju Janžev Vrh. 

 

 

Vprašanje in pobude so zastavili: 

 

G. NIKOLAJ BRUS je podal, 

da podpira pobudo CI Janžev Vrh, hkrati pa je povedal, da občina lahko v javni obravnavi 

navede, da nasprotuje postavitvi stolpa iz vidika turizma, kajti v tej pokrajini bi ta stolp 

lahko pokvaril izgled pokrajine. 

 

Povedal je še, da je občinski svet na eni izmed zadnjih sej sprejel odlok o ločenem 

zbiranju odpadnih frakcij za leto 2018. Predlagal je, da se le ta spremeni v tistem delu, 

kjer je navedeno, da dve ali več oseb v gospodinjstvu v individualnih hišah morajo imeti 

120 l posodo, v več stanovanjskih stavbah, kjer je lahko tudi 20 ali več oseb, pa 1200 l 

posodo, kar se mu ne zdi nelogično. Zato predlaga, da se ta količina spremeni. 

 

 

G. MIROSLAV MADON je povedal,  

da podpira pobudo CI Janžev Vrh. 

 

Zanimalo ga je tudi, kako je z obrambo proti toči, ali je občina pristopila k temu projektu 

in koliko sredstev je za ta projekt zagotovila. 

 

Povedal je tudi, da ima občina koncesionarja za izvajanje del po koncesijski pogodbi, 

natančneje je to košnja javnih površin. Opaža, da določne površine, ki bi jih moral kositi 

koncesionar tj. podjetje GMW d.o.o., zdaj kosijo naši javni delavci. Zanima ga zakaj 

koncesionar ne opravlja svojega dela, tako kot bi ga po pogodbi moral. 

 

Občani, ki živijo v blokih sprašujejo, če je mogoče, da bi bil odvoz smeti vsaj 2x na 

mesec. Sam pa je povedal  da bo za to spremembo potrebno spremeniti časovnico 

odvoza v programu in elaborat. 

 

Prav tako ga je zanimalo, ali je kdo vložil ovadbo proti odgovori osebi na projektu 

izgradnja vodovoda » krak C«. 

 

 

G. ERIK IVANUŠA je povedal, 

da podpira CI Janžev Vrh, sam pa predlaga, če se že mora izgraditi stol, naj bo to    

razgledni stolp, in vsaj takšen kot je v Lendavi. 

 

Povedal je tudi, da podpira predlog g. Nikota, zato predlaga, da se po dopustih skliče 

sestanek in podajo pripombe na  Odlok o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske 

javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Radenci.  

 

Povedal je še, da ga veseli, da so svetniki izglasovali sredstva za obnovo cerkve v  

znesku 50 tisoč €. 

 

Navedel je tudi, da imamo v parku pet hiš, ki se bodo v bodoče zrušile, če jih me bomo  

obnovil strehe. Predlagal je, da se te strehe obnovijo in tako bomo ohranili pročelje in  

bogastvo naše dediščine. 



 

G. ZLATKO MIR je povedal, 

da se strinja s pobudo CI Janžev Vrh. 

 

Povedal je, da ob sprejemu Odloka o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske 

javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju občine Radenci,    

mora koncesionar v skladu s sprejetim odlokom in pogodbo izvajati dela in naloge v 

smislu odvoza, če ne bi tega spoštoval bi kršil koncesijsko pogodbo. Ko so se nameščale 

posode, je bilo kar nekaj vroče krvi. Glede na obstoječe stanje so te posode sedaj 

nameščene tako, da kazijo izgled. V večstanovanjskih objektih so se dogovoril, da tako 

ostane nekaj mesecev, zadeve se spremljajo in kasneje se opiše kakšno je stanje. 

Povedal je še, da je potrebno odlok spremeniti in ga uskladiti v tistem delu, kjer se dela 

razlika med stanovalci individualnih hiš in večstanovanjskih objektov. 

 

Zanimalo ga je  ali je naročena že  študija izvedljivosti rondoja pri Boračevi ali ne. 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA je povedal,  

da je občina imela pred kratkim objavljen razpis za oddajo poslovnih prostorov in 

parkirnih prostorov v najem, zato ga je zanimalo koliko je bilo prejetih ponudb.  

Predlagal je, da bi mogoče bilo smiselno razmisliti, da je v ponudbi za najem manjših 

prostorov višja cena najema na m2, v večjih prostorov pa nižja cena najema na m2. 

 

G. JOŽEF TOPLAK je povedal,  

da  se strinja s pobudo CI Janžev Vrh. Povedal je tudi, da bo občina naredila vse, kar je v 

njeni moči, potrebno bi pa bilo postaviti prometne znake, da bi na tej cesti omejili tovorni 

promet. 

 

Povedal je še, da občani želijo vedeti, kdaj bo izgrajena kanalizacija Boračeva – Janžev 

Vrh, in prosijo, da bi projekt zaživel še v tem mandatu. 

 

Povedal je še, da ljudje želijo, da župan nadaljuje še naprej s svojim županovanjem in 

posledično izvede oz. dokonča še vse začete projekte.  

 

G. NIKOLAJ BRUS je povedal, 

da je bila na terenu komisija, ki je pogledala vse plazove, posledično pa ugotovila tudi 

nekatere zahteve.  

 

Prosil je, da se zapisnik o ogledu plazov pošlje vsem članom komisije, kakor tudi vsem 

tistim, ki so bili deležni ogleda. 

 

 

AD 4 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja  g. Dejan BERIĆ. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 309/14  

V Občinsko volilno komisijo Občine Radenci se imenujejo: 

• Mirjana Pintarič, uni. dipl. prav., Cvetlična ulica 5, 9252 Radenci, predsednica  

• Robert Sečko, uni. dipl. prav., Mladinska 10, 9252 Radenci, podpredsednik  

 

Predlogi za člane OVK: 



• Majda Horvat, Trubarjeva ulica 6, 9252 Radenci  

• Anja Zamuda, Prešernova ulica 9, 9252 Radenci  

• Janez Klemenčič , Boračeva 12, 9252 Radenci  

 

Predlogi za nadomestne člane OVK: 

• mag. Zlatko Herceg, Korotanska 9, 9252 Radenci 

• Dani Mauko,  Panonska cesta 3, 9252 Radenci  

• Magdalena Založnik , Paričjak 18, 9252 Radenci  

 

Navzočnost je priglasilo 13  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5 PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU MALIH KOMUNALNIH ČISTILNIH 

NAPRAV NA OBMOČJU OBČINE RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Davorin ZAMUDA. 

 

O predmetnem pravilniku so razpravljal: Statutarno pravna komisija in Odbor za varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, Odbor za proračun in finance in 

premoženjske zadeve in ga tudi v predlagani vsebini potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 310/14 

  

Občinski svet Občine Radenci sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na 

območju Občine Radenci, z obvezo, da so se vsi prosilci dožni priklopiti na malo 

ČN v roku 5 let.  

 

Navzočnost je priglasilo 13  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 6 PREDLOG SKLEP O DOLOČITVI VIŠINE ODSTOTKA IZJEM OD 

OBVEZNE VKLJUČITVE V SPREJETA LETNI NAČRT PRIDOBIVANJA 

NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA LETO 2018 IN 

LETNI NAČRT RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM 

OBČINE RADENCI ZA LETO 2018 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK. 

 



O predmetnem sklepu so razpravljali: Statutarno pravna komisija,  Odbor za varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, Odbor za proračun, finance in 

premoženjske zadeve ter Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in ga tudi v 

predlagani vsebini potrdili. 

 

Razpravljala sta g. Nikolaj BRUS in g. Miroslav MADON.  

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 311/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o določitvi višine odstotka izjem od 

obvezne vključitve v sprejeta Letni načrt pridobivanja nepremičnega 

premoženja Občine Radenci za leto 2018 in Letni načrt razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2018, s popravkom cene za 

odkup ceste - Jakovljevič v znesku 3 €/m2. 

 

Postopek menjave v zadevi Križanič ne bo realiziran, dokler niso realizirane 

zadeve iz že sprejetih sklepov, tj. dokler ne bo pospravljena opeka iz naša 

parcele. 

 

Navzočnost je priglasilo 13  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 7 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNA OBČINE 

RADENCI ZA LETO 2018 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje in popravek po 

opravljenem neformalnem sklicu seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Odbor za proračun, finance in premoženjske 

zadeve in Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo ter ga tudi v predlagani vsebini 

potrdila. 

 

Razpravljali so : g. Zlatko MIR, g. Miroslav MADON, g. Sašo ZIDAR, g. Jožef TOPLAK in g. 

Vladimir RANTAŠA 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 312/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 

občine Radenci za leto 2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 



AD 8  PREDLOG ODLOKA O TURISTIČNI TAKSI NA OBMOČJU OBČINE 

RADENCI – PRVO BRANJE 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem odloku so razpravljali: Statutarno pravna komisija, Odbor za turizem in 

šport  in Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve ter ga tudi v predlagani 

vsebini potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 313/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o turistični taksi v Občini Radenci v 

prvi obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Sejo je ob 18. 45 uri zapustil g. Erik IVANUŠA. 

 

AD 9 PREDLOG ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

ORGANIZACIJI IN DELOVNEM PODROČJU OBČINSKE UPRAVE 

OBČINE RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem odloku je razpravljala  Statutarno pravna komisija in ga tudi v predlagani 

vsebini potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 314/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Spremembe in dopolnitve Odloka o 
organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Radenci, po 

skrajšanem postopku. 
 

Navzočnost je priglasilo 11  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 



AD 10 PREDLOG SKLEPA O DODELITVI PRIZNANJ OBČINE RADENCI TER 

NAGRAD ZASLUŽNIM IN USPEŠNIM OBČANOM OBČINE RADENCI 

ZA PRETEKLO LETO 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja  g. Dejan BERIĆ. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 315/14  

 

• BRONASTO PISNO PRIZNANJE OBČINE RADENCI za leto 2017 se 
podeli:  

 
• Prleškemu kvintetu s pevko Zdenko ŠAFARIČ, 
• Albinu MARINIČU, 

• Vinotoču BELAK, 
• Alojzu VERZELU in 

• DRUŠTVU PRIJATELJEV MLADINE RADENCI 
 

II. PLAKETA Z LISTINO OBČINE RADENCI za leto 2017 se podeli: 

• Emilu ŠMIDU 
 

III.  NAGRADA ZASLUŽNIM IN USPEŠNIM OBČANOM se podeli: 

• Miši PINTARIČ, 

• Niki PINTARIČ, 
• Filipu KOVAČIČU in  
• Sandri PRELOG 
 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 11  PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI CENIKA UPORABE ŠPORTNIH 

OBJEKTOV OBČINE RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Branko ŽNIDARIČ, v.d. direktorja ZTIŠ. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za proračun, finance in premoženjske 

zadeve In odbor za turizem in šport  ter ga tudi v predlagani vsebini potrdila. 

 

Razpravljal je g. Jožef TOPLAK. 



Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 316/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog Cenika uporabe športnih 

objektov v upravljanju TZIŠ Radenci za sezono 2018/2019. Cenik prične 

veljati s 01.07.2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 12 PREDLOG SKLEPA O UPRAVLJANJU DVORANE – MIKSER 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala  ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala  Statutarno pravna komisija in ga tudi v predlagani 

vsebini potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 317/14  

 

Občina Radenci daje Zavodu MIKSeR Radenci, Multimedijskemu 

informacijskemu kulturnemu središču Radenci, Cvetlična ulica 8, 9252 

Radenci, izključno pravico postavitve in strokovnega vodenja razstav v 

veliki dvorani v pritličju poslovne stavbe na naslovu Radgonska cesta 

9G, 9252 Radenci. Pravica se dodeljuje za nedoločen čas oz. za čas 

poslovanja zavoda. 

Pravica in obveznosti se dajejo za namen zagotavljanja splošnega 

javnega interesa Občine Radenci in bodo dogovorjene z medsebojno 

pogodbo. Zavod je odgovoren za strokovno vsebino razstav. 

 

Navzočnost je priglasilo 11  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad 13  PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 

DOBRA LOKALNEGA POMENA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 

 



Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 

gospodarske javne službe za gospodarstvo, obrt in podjetništvo ter ga tudi v predlagani 

vsebini potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 318/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena. 

 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD  14  SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI S 

PREDLOGOM LETNEGA NAČRTA REVIZIJE V OBČINI RADENCI ZA 

L. 2017 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetni reviziji je razpravljala Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve   

ter ga tudi v predlagani vsebini potrdil. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 319/14  

 

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s Predlogom letnega načrta revizije 

Radenci za leto 2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 15  SEZNANITEV S PRAVILNIKOM O ZAVAROVANJU OSEBNIH        

PODATKOV 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli naknadno.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 



PREDLOG SKLEPA št.: 320/14  

 

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s Pravilnikom o zavarovanju osebnih 

podatkov. 

Navzočnost je priglasilo 12  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 16 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV 

   

Predsedujoči je podal  svetnikom odgovore na vsa zastavljena vprašanja na sami seji. 

 

Predsedujoči je dal še besedo g. Janezu KOSIJU, ki je podal podrobno vizijo o izgradnji 

kramatorija ob mrliški vežici v Radencih. 

 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 25. redne  seje Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

Predsedujoči je sejo končal ob  20.15 uri. 

 

Zapisnik pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

 

Župan Občine Radenci 

Janez RIHTARIČ 

 

 

Mojca MAROVIČ, 

DIREKTORICA OU 

 
 


